
           

 

 

Motion till Svensk Galopps årsstämman 12 juni 2021 

Få ämnesområden inom galoppen väcker så starka känslor som frågan om spöreglerna. 
Ämnet berör hästvälfärden, vilket även bör vara en kulturfråga för galoppsporten och de n 
är direkt kopplad till allmänhetens syn på hur vi utövar vår sport.  
I ett läge där det pågår en opinionsbildning mot spödrivning bör detta vara vägledande för hur 
Svensk Galopp utformar kommande spöregler.  
 
Stockholms Galoppsällskap vill därför att Svensk Galopp snarast ser över gällande spöregler så att 
galoppsporten i Sverige visar i handling att Svensk Galopp tar ansvar för hästvälfärden.  
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